

Sicherheitsdatenblätter und Sensoren

Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 des europäischen Parlaments und des Rates vom 18. Dezember 2006 zur Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe (REACH):

TITEL IV
INFORMATIONEN IN DER LIEFERKETTE

Artikel 31

Anforderungen an Sicherheitsdatenblätter

- (1) Der Lieferant eines Stoffes oder einer Zubereitung stellt dem Abnehmer des Stoffes oder der Zubereitung ein Sicherheitsdatenblatt nach Anhang II zur Verfügung.

Stoffe und Zubereitungen im Sinne dieser Verordnung sind formlose Feststoffe, Flüssigkeiten oder Gase.

Sensoren hingegen sind Erzeugnisse mit einer spezifische Form, Oberfläche oder Gestalt. Sie fallen daher nicht unter den Artikel 31 der REACH-Verordnung. Darum hat Sensirion auch keine Sicherheitsdatenblätter für ihre Sensoren geschrieben

Material Safety Data Sheets and Sensors

Regulation (EC) No 1907/2006 of the European Parliament and of the Council of 18 December 2006 concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals (REACH):

TITLE IV
INFORMATION IN THE SUPPLY CHAIN

Article 31

Requirements for Safety Data Sheets

- (1) The supplier of a substance or a preparation shall provide the recipient of the substance or preparation with a safety data sheet compiled in accordance with Annex II:

Substances and preparations as defined by this regulation are solids, liquids or gases without a defined shape.

On the other hand sensors are articles with a special shape, surface or design. The article 31 of REACH regulation is therefore not applicable for them. For this reason Sensirion has not written Material Safety Data Sheets for its sensors

Signed for and on behalf of Sensirion AG

Staeafa, 11 May 2016



Stephan Weber
Director, Quality Management, Sensirion AG



Dr. Adrian Ruf
EHS Manager